

# 閱·玩越好玩

Enjoy Reading, Value Playing

玩具圖書館網站  
Website of Toy Library



## 宗旨 Objectives

- 推廣閱讀與遊戲對兒童健康成長的好處  
To promote the benefits of reading and playing for the healthy development of children
- 推廣家庭遊戲的重要性，為父母和子女創造親子同遊的空間，以促進親子關係  
To promote the importance of family play and provide families with a play area to foster a closer parent-child relationship
- 培養兒童從小使用圖書館的習慣  
To cultivate the habit of using libraries among children

## 遊戲時段 Play Sessions:

	星期一 MON	星期二 TUE	星期三 WED	星期四 THU	星期五 FRI	星期六及日 SAT & SUN	公眾假期# PUBLIC HOLIDAY#
10:00 - 11:00			休館 Closed				
11:15 - 12:15							
12:15 - 13:00	清潔時間 Cleaning Time			清潔時間 Cleaning Time			
13:00 - 14:00							
14:15 - 15:15							
15:30 - 16:30*	*	*	*	*	*	*	*
16:45 - 17:45							
18:00 - 19:00							
19:15 - 20:45							休館 Closed



1小時遊戲時間  
1-hour Play Time



團體參觀時間  
Group Visit Time



1小時30分鐘遊戲時間  
1.5-hour Play Time

## 開放時間 Opening Hours

星期一、二、四、五、六、日 Monday, Tuesday, Thursday, Friday, Saturday, Sunday	上午十時至晚上八時四十五分 10:00 am – 8:45 pm
星期三 Wednesday	下午一時至晚上八時四十五分 1:00 pm – 8:45 pm
公眾假期 #圖書館在下列公眾假期全日休息：元旦日、農曆年初一至年初三、耶穌受難日、聖誕節及聖誕節翌日 Public Holidays #The Library closes on the following public holidays: New Year's Day, the first three days of the Chinese New Year, Good Friday, Christmas Day and Boxing Day.	上午十時至晚上七時 10:00 am – 7:00 pm

玩具圖書館於上述時段分段開放。星期一、二、四、五、六、日和公眾假期下午十二時十五分至一時為清潔時間，玩具圖書館會暫停開放；星期二上午十時至下午十二時十五分和星期三下午一時至三時十五分的時段(公眾假期除外)則預留給學校或機構參觀使用。

\*圖書館在下列日子開放至下午五時：元旦前夕、農曆年除夕、中秋節及聖誕節前夕。因此，在這些日子，玩具圖書館閉館前最後一個遊戲時段為下午三時三十分至五時，為時一小時三十分鐘。

The Toy Library is open in sessions listed above. It is temporarily closed from 12:15 pm to 1:00 pm on Monday, Tuesday, Thursday, Friday, Saturday, Sunday and public holidays for cleaning. Except for public holidays, all Tuesday morning sessions (10:00 am - 12:15 pm) and Wednesday afternoon sessions (1:00 pm - 3:15 pm) of the Toy Library are reserved for group visits.

\*The Library closes at 5:00 pm on the following days: New Year's Eve, Chinese New Year's Eve, Mid-Autumn Festival and Christmas Eve. On those days, the last session of the Toy Library will last for 1.5 hours from 3:30 pm – 5:00 pm.

預約電話 Reservation Hotline: 2921 0386